
ŠMARTNO OB SAVI
Ob smrti našega velikega mi-

sleca in revolucionarja Edvavda
Kardelja so se člani družbenopo-
Ctičnih organizadj, družbenih
organizatij in društev zbrali na
žalni seji. O liku najbližjega Tito-
vega sodelavca je spregovoril
predsednik KK SZDL Janez
Dimnik.

Organizacija krajevne samou-
prave zadeva vse krajane. Zato
naj obvestimo vse naše občane,
organizacije in društva, da je svet
KS Šmartno na svoji 2. redni seji
opravil statutarne spremembe in
preimenoval dosedanji 29-član-
ski svet KS v skupščino KS in 9-
članski izvršni odbor v svet KS.
Predsednik skupščine je Anton
Janežič in predsednik sveta KS
Jože Zavodnik. Imenovan je bil
tudi nov poravnalni svet, pred-
sednik je postal Rajko Učakar.
KK SZDL pcziva vse krajane, da
sodelujejo pri de'u organov kra-
jevne samoupr; ve, kajti le tako

bomo hitreje dosegali še večje in
boljše rezultate.

S vet KS se je sestal prvič v novi
sestavi. Njeguvi člani so s pred-
stavniki organizacij in društev
sprejcli sklep o ra/delitvi skoraj
urejenih prostorov v dumu obča-
nov. Govorje birtudi o nadaljnji
gradnji športno-rekreacijskega
centra. Nosilka del, KS Šmartno,
si bo prizadevala, da bo delo po-
tekalo načrtno. Z Arboretumom
iz Volčjega potoka je bila skle-
njena pogodba o uredilvi igrišča
in okolice. Predvidena bo do-
končna še druga zelena površina
v velikosti nogometnega igrišča,
začeta bodu dela za gradnjo otro-
škega igrišča in trim steze, posta-
vitev garderob in komunalno
ureditev.

Člani gasilskega društva
Šmartno so se zbrali na letni kon-
ferenci. Najprej so z enominut-
nim molkom počastili spomin na
ppkoinega Edvarda Kardelia .

Po pozdravih gostov je predsed-
nik GD §martno tovariš Janežič
podal poročilo. Društvo šteje tri-
deset aktivnih članov, ki sestav-
Ijajo operativno četo. ima tri re-
zervne gasike, pionirske dese-
tine in častnega člana. Osnovno
dejavnost, pomoč pri reševanju
Ijudi in imovine ob nesrečah, je
društvo opravljalo skupaj z dru-
gimi trinajstimi GD v občini.
Clani so skrbeli za strokovno in
tehnično usposobljenost. Suhe in
mokre vaje so že redna praksa.
Četa se je udeležila tekmovanja v
Zadobrovi in vaje v Dolskem.
Stiki z GD Zadobrova — Sne-
berje so pristni. Pionirska dese-
tina je zelo uspešno pokazala
svoje znanje v Zalogu. Omeniti
velja še sodelovanje GD z gasil-
sko-tehnično enoto pri civilni
zaščiti, z družbenopolitičnimi or-
ganizacijami v KS in na raznih
manifestacijah. Denar, ki ga pri-
spevajo krajani, občinska gasil-
ska zveza in samoupravna intere-
sna skupnost za varstvo pred po-
žari, je bil koristno porabljen za

nabavo opreme (deset čelad,
stoli itd.) in za zaprtje slolpa. V
razpravi je bilo najvcč pozornosti
posvečene pridobivanju novih,
mladih fantov in deklet, ki bi se
usposobili na tečajih in posveto-
vanjih. Poveljnik gasilske čete bo
— po zagotovilu — vsaj še leto
dni Jože Bolta, a še tedaj nam bo
težko najti zamenjavo zaradi
njegovih bogatih izkušenj in dol-
goletne predanosti gasilskemu
delu.

Program dela, ki so ga navzoči
sprejefi, vsebuje društvene vaje,
nabavo opreme, ureditev stolpa
in tesnejše sodelovanje z organi-
zacijami in društvi, zlasti z OO
ZSMS in GD Zadobrova — Sne-
berje.

Malo zakasnela misel: Ob pro-
slavi slovenskega kulturnega
praznika se velja vprašati, ali bi
dramska dejavnost, ki je imela
tradici jo v Šmartnem, naletela na
plodna tla in ponovno zaživela,
kot nekateri želijo.
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